
 

 

Side 1 

 

 

Folketingets Finansudvalg har den 3. september 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 3 

til sundhedsministeren om L 239 (Forslag til finanslov for finansåret 2022), som her-

med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V). 

 

Spørgsmål nr. 3:  

”Vil ministeren oplyse, hvorfor regeringen efter mere end to år i regeringskontorerne 

stadig ikke har udmøntet de gamle midler til læge- og sundhedshuse fra den tidligere 

VLAK-regering (200 mio. årligt i 2017-2020), hvor de resterende ca. 400 mio. kr. på 

konto 16.51.87 stadig ikke er udmøntet til læge- og sundhedshuse på trods af, at alle 

aktører er enige om behovet for at styrke det nære sundhedsvæsen?” 

 

Svar: 

Sundhedsministeriet har ikke mulighed for at svare inden for fristen. Jeg forventer at 

kunne besvare spørgsmålet endeligt i oktober 2021 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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